



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 5:e december 2023 kl. 17:15

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Linus Fäldt [LF]
Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DVL]
Ekonomiansvarig: Linnéa Eriksson [LE]
SAMO: Lovisa Flodman [LoF]
Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]
Arbetsmarknadsansvarig: Alexander Nybäck [AN]
Informationsansvarig: Evelina Svensson [ES]

Föredragande:

Formalia

- §1. Mötets öppnande** [LF]
Linus Fäldt förklarar mötet öppnat kl. 17:38
- §2. Val av justeringsperson** [LF]
Mötet väljer Lovisa Flodman till justeringsperson
- §3. Eventuella adjungeringar** [LF]
Inga adjungeringar
- §4. Godkännande av dagordningen** [LF]
Mötet godkänner dagordningen
- §5. Föregående protokoll (231120)** [ES]
Mötet godkänner föregående protokoll.

Informationsfrågor

- §6. Meddelanden**
- a. Ordförande* [LF]
Har varit på KU, haft möten med KL angående flytten och inriktningsbeslutet som publicerats. Har diskuterat miljöpolicy och annat med Karin Bylund, där diskussioner om hur vi ska kunna hjälpa varandra och fortsätta arbeta framåt i

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)



hållbarhetsfrågor. Fixat inför sektionmöte 2 där kallelser har skickats ut, manus, presentation, hjälpt till med motioner m.m. Har slängt alla trasiga skåp i Jupiter och Svea. Har haft möte med Orbi. Fortsatt dagligt arbete och svarat på mail dagligen.

- b. *Vice ordförande* [DvL]
Diskuterat miljöpolicy och miljöarbete med Karin Bylund. Hjälpt till att slänga gamla skåp från Jupiter och Sveas källare. Tillsammans med Valberedningen hållit i ett invalsmöte för aspningsperiod 1.
- c. *Ekonomiansvarig* [LE]
Bokfört. Svarat på frågor.
- d. *SAMO* [LoF]
Var med på mötet gällande flytten med KL. Ingen uppdatering gällande JämH, men planerar "överlämning" med förra årets ordf. Har haft kontakt med valberedningen gällande pågående aspning, fortsatt dagligt arbete.
- e. *Arbetsmarknadsansvarig* [AN]
Har haft möte med Orbi om framtida expansioner och integreringar av deras tjänster för H-sektionen. Möte med KL. Arbetet med Harm ligger för tillfället på is, men det dagliga arbetet fortsätter. Slängt skåpen från Jupiter och Svea.
- f. *Utbildningsansvarig* [EO]
Deltagit på möte med KL inför sektionmötet, haft kontakt med KL och PA inför mötet gällande H6 skidresa. Varit på UU workshop med SnH. Hållbar utveckling arena, deltagit i programråd och fortsatt dagligt arbete.
- g. *Informationsansvarig* [ES]
Gjort klart och satt upp skitviktigt för lp 2 lv 5-8. PR:at sektionmöte 2. Förberett protokoll för sektionmöte 2. Publicerat protokollet för sektionmöte 1 på hemsidan. Fortsatt dagligt arbete.

Beslutsfrågor

Mötesordförande (Linus Fältdt)

Sekreterare (Evelina Svensson)

Justeringsperson (Lovisa Flodman)



§7. Bidragsökning H6 - Ljuduppgradering (Plan A1) [LF]

Beslut:

- Mötet beslutar att neka bidragsansökan då beslutet kräver vidare diskussion med styret, kommittén och eventuellt sektionsmöte.

§8. Bidragsökning H6 - Måltider alpbussen (Plan A2) [LF]

Beslut:

- Mötet beslutar att neka bidragsansökan då skidresan inte är en del av kommitténs verksamhet och är inte ett sektionsarrangemang

§9. Bidragsökning H6 - Skåpbil (Plan B) [LF]

Beslut:

- Mötet beslutar att neka bidragsansökan då beslutet kräver vidare diskussion med styret, kommittén och eventuellt sektionsmöte.

§10. Äskning Nollk - Högtalare billigare [LF]

Beslut:

- Mötet beslutar att neka äskningen med motivering att det inte är sektionsnytta då det redan finns högtalare på sektionen Nollk kan använda sig av.

§11. Äskning Nollk - Högtalare dyrare [LF]

Beslut:

- Mötet beslutar att neka äskningen med motivering att det inte är sektionsnytta då det redan finns högtalare på sektionen Nollk kan använda sig av.


§12. Äskning Nollk - Dukar [LF]

Beslut:

- Mötet beslutar att neka äskningen och be kommittén att istället ta inköpet på sin budget.

Einar yrkar för en paus 18:41

Mötet börjar tje 19:01



Mötesordförande (Linus Fäldt)



Sekreterare (Evelina Svensson)



Justeringsperson (Lovisa Flodman)



§13. Kontorsmaterial [LF]

Beslut:

- Mötet beslutar att köpa in patroner till skrivaren, plastfickor, pennor, saxar, A4-papper, häftapparater, register och whiteboardpennor.

§14. Möte med PA angående flytt [LF]

Beslut:

- Mötet beslutar att föreslå ett möte med PA under lunchen den 15:e december.

§15. DroopydektektivbyrHå [LF]

Beslut:

- DroopysdektektivbyrHå har själva beslutat att skicka in en motion och låta sektionen ta beslut om att göra dem till en arbetsgrupp istället för enbart styret. Därmed tar inte styret något beslut nu.

§16. Möte med UO och SO inför sektionensmöte [LF]

Beslut:

- Då UO och SO inte kunde mötas innan sektionensmötet så har mötet redan ägt rum och styret har inga beslut att ta här längre.

Diskussionsfrågor

§17. Städning arkivet [LF]

Styret diskuterar att städa arkivet efter jul när andra uppgifter har lagt sig.

§18. UO:TSSW [LF]

Mötet diskuterar om vilka som ska gå på mötet den 6 december. Einar, Lovisa, Linus, Alexander och Douglas går på mötet.

§19. Halvårsrapport [LF]

Linus dubbelkollar så att alla har skrivit sin halvårsrapport.



Mötesordförande (Linus Fäldt)



Sekreterare (Evelina Svensson)



Justeringsperson (Lovisa Flodman)



§20. Miljöpolicy [LF]

Mötet diskuterar om mötet med Karin Bylund och deras samarbete med GU och Chalmers när det kommer till hållbarhetsarbete. Alexander och Douglas ska gå igenom och ta fram en miljöpolicy till nästa styrelsemöte.

§21. Sektionens dag [LF]

Tisdagen den 16 januari 2024.

§22. Medarbetarsamtal [LF]

Linus påminner resterande medlemmar om att boka medarbetarsamtal.

Formalia

§23. Övriga frågor

[Evelina]: Inslagen och förstasidan i DM?

Svar: Neka dem.

[Linus]: Hur gör vi med julkort?

Svar: Evelina redigerar och fixar till helgen. Douglas fixar korten i helgen. Linus lämnar korten i brevlådor under nästa vecka.

[Linus]: Till vårens teambuilding, vad finns det för önskemål att göra?

Svar: Singsing/Star karaoke. Pang-middag.

[Lovisa]: Vem beställer pizza, köper dricka, godis och matpref inför sektionens mötet?

Svar: Alexander beställer pizza. Douglas/Alexander köper dricka, godis, matpref och kontorsmaterial på torsdag.

[Lovisa]: Orbi.

Svar: Vi tar det en annan gång.

[Lovisa]: Symaskiner...?

Svar: Lovisa har ansvar för att detta är kollat inför nästa styrelsemöte.

Linus Fältdt

Mötesordförande (Linus Fältdt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)



[Lovisa]: Hur går det med högtalarna i bunkern?

Svar: Ingen vet, det ligger lite på is verkar det som. Douglas ska kolla med gruppen.

§24. Nästa möte (240115)

§25. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§26. Mötets avslutande

Linus förklarar mötet avslutat kl. 21:44

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)